



## **Bestyrelsesmøde i Atletik, Triathlon og Motion**

**torsdag den 26. oktober kl. 19.00, Folkehjem**

Deltagere: Jesper Steffensen  
Helle Jensen  
Kenny B. Andersen  
Per Hussmann  
Lars Christiansen

Afbud: alle mødt 😊

Referent: Lars C.

---

### **Dagsorden**

#### 1. Bordet rundt

Kenny: NIL

Helle: Motion laver opvarmning. Fast hold med 10 km / god opbakning til træningen.

Helle, Solveig, Erik og Mette i gang med løbetræneruddannelsen – god inspiration.

Nybegynderne er også godt i gang.

Lars C./ Tri: God træningsweekend i Fredericia, godt gang i svømning og med 3 nye

Lars tager kontakt med Michael fra RIF og RKCC for at drøfte et evt.

samarbejde med de 2 klubber.

Kenny:

Atletik er gået indendørs – flere end udendørs.

Træningslejr i Skærbæk – god oplevelse. Landsmesterskaber var der fælleskørsel for hele Sønderjylland 😊. 18 i alt. Det blev afholdt i Aalborg. Desværre et 1-dags stævne, som koster på det sociale. Mængden af aktiviteter daler i efter/vintersæson.

Jesper:

Har kontakt til MTB folket, som har været ~~voldsomt~~ i gang med årlig vedligeholdelse af sporene. Der fås 10.000 om året i tilskud fra kommunen hertil.

Bjergmarathon: Evaluering er overstået og igen overskud.

Gode forslag til optimering og gode tilbagemeldinger. Det at melde "snart udsolgt" har gjort at salget til næste år er godt i gang.

"begrænset antal" vil få flere ud af starthullerne lang tid inden løbet.

Henrik tager et møde med de interesserede omkring ruter (tirsdag d. 31.10).

Et kæmpe arbejde at skulle lave nye ruter 😊 -vi afventer resultatet af mødet.

En eventgruppe er etableret som skal arrangere events ude på ruten og ikke på Storetorv.

Per:

Per og Jesper har fået ordnet mål-portalen. 😊

Der blev drøftet div. Oprydninger hos Sport Event Syd, Dahls gravering.

## 2. Ny kasserer - Rollen (opdeling), hvordan finde ny og hvilken profil?

Jesper har lavet et fint overblik over kassererens opgaver.

Der blev drøftet alternativer til at uddelegere opgaverne.

Der blev drøftet mulige emner.

Der blev drøftet kontingent-opkrævning via Conventus.

Stillingsopslaget skal ud via Conventus, FB og klubbladet.

Jesper kommer med et udkast til et stillingsopslag.

## 3. Forslag til ændring af §6 i vedtægterne.

Ændringerne er godkendt og bliver et forslag til afdelingsmødet.

## 4. Økonomi

Jesper fremlagde regnskabet indtil d.d.

Der blev drøftet mulighed for at binde et beløb til fordel for en højere rente, hvilket blev vedtaget.

## 5. Børneattester

Der er blevet indhentet børneattester.

## 6. Hjemmesiden (status - Per er i gang)

Per orienterede om strukturen i den nye hjemmeside.

Alle var enige om at det var et godt udkast 😊

Der skal udpeges personer som kan lægge opslag ind på den nye hjemmeside.

Redaktører meldes tilbage til Per H.

~~Der skal sendes til Per pr. mail.~~

## 7. Opfølgning klubbtøj (Kenny)

Kenny viste prøver frem.

Triudvalget kommer med udkast til en ny kollektion/muligheder.

## 8. Opfølgning medlemstal

Helle orienterede om dialogen med DGI om faldende medlemstal.

DGI vil gerne komme ud at orientere om mulighederne for tiltag der kunne være interessante.

Helle inviterer Danni med til mødet.

Kenny orienterer om måtten til stangspring trænger til udskiftning.

Per tager det med til bestyrelsen i Arena Aabenraa

1/2 pris på 2 stævner / mod at hjælpe til Aabenraa Tri enten før-på dagen eller efter stævnet.

Mødet afsluttet i god ro og orden 😊

Næste møde er 7.12. 2023